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Pitanje postavljeno predsjedatelju Vijeća ministara BiH: „Kada će se moći osigurati 

nazočnost predstavnika ministarstava, ne govorim o poziciji ili funkciji, sjednicama 

povjerenstava kada su predlagatelji zakona njihova ministarstva? (...) Ja zato tražim od 

predsjedatelja Vijeća ministara i od Vijeća ministara da za sjednice domova Parlamentarne 

skupštine BiH osiguraju nazočnost najmanje, bez ikakvog rangiranja, zamjenika ministra ili 

ministra, a da na sjednici povjerenstava bude predstavnik ministarstva u rangu ili tajnika ili 

savjetnika ili bilo koga, da netko dođe na sjednicu povjerenstva.“ 
 


